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Szanowny Panie Prezydencie

Po zmianie organizacji ruchu na wybranych ulicach $r6dmie5cia, powstaly problemy z

wjazdem na niekt6re posesje. Na ulicy Zabiej naprzeciwko posesji nr 9 wydzielony zostal pas

do parkowania, co uniemo2liwia wjazd do posesji mieszkaricom jak i sh*Zbom. Przy tej samej

ulicy przy posesjach nr 5 i 7 pozostawiono woln4 strefg bez wyznaczonych miejsc

parkingowych.

Bardzo proszg o wydzielenie tak miejsc parkingowych na ut. ZaUiel aby umo2liwi6

swobodny wjazd do posesji nr 9.
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